
Звіт 

про засідання ради роботодавців агробіологічного факультету  

від 21 вересня 2023 р. 
 

В роботі ради роботодавців засіданні прийняли участь представники 

аграрних компаній ТОВ «Агрофірма «Хліб України»; «Агрофірма Колос», 

«Agrilab», Міжнародний агрокластер «Дністер», «Астарта», «Agrii», завідувачі 

кафедр, керівництво факультету.  
 
Порядком денним передбачався розгляд наступних питань: 

1. Інформація проф. Тонха О.Л. про наповнення освітньо-професійної 

програми підготовки фахівців ОС бакалавр зі спеціальності 201 

«Агрономія». 

2. Інформація доц. Федосія І.О. про наповнення освітньо-професійної 

програми підготовки фахівців ОС бакалавр зі спеціальності 203 

«Садівництво, плодоовочівництво і виноградарство». 

3. Інформація доц. Цизя О.М. про організацію та результати 

профорієнтаційної роботи на агробіологічному факультеті у 2023 році.  

4. Різне. 

Роботу ради роботодавців відкрила декан агробіологічного факультету 

проф. Тонха О.Л. Вона доповіла раді про стан ведення роботи на факультеті. 

Розкрила шляхи вирішення проблем, пов’язаних з умовами військового стану, в 

процесі виконання всіх напрямів роботи які стоять перед факультетом. 

Наголосили, що за даних умов взаємодія університету і роботодавців має 

особливе значення. Сучасні вимоги до освітянської і наукової діяльності вузу 

потребують вдосконалення і поглиблення співпраці з передовими підприємствами 

галузі в навчальному процесі, практичній підготовці студентів і аспірантів, 

покращенні матеріальної бази факультету. 

Як гарант ОП «Агрономія» проф. Тонха О.Л. ознайомила учасників 

засідання із роботою, яка ведеться по вдосконаленню освітньої програми 

підготовки бакалаврів зі спеціальності «Агрономія». Особлива увага була 

приділена фаховим дисциплінам вибіркової складової навчального плану. Вона 

подякувала за плідну і якісну співпрацю роботодавцям, які прийняли 

безпосередню участь у роботі над розробкою навчального плану ОП «Агрономія».  

В продовж піднятого питання про підготовку до акредитації спеціальностей 

на агробіологічноиу факультеті, з доповіддю про стан проведення роботи перед 

членами засідання виступив гарант освітньої програми «Садівництво, 

плодоовочівництво та виноградарство» доц. Федосій І.О. Він ознайомив 

присутніх з станом виконання поставлених завдань і ґрунтовно зупинився на 

формуванні навчального плану підготовки бакалаврів садівників. Гарант 



подякував деканату за вагомий внесок у розробку і вдосконалення навчального 

плану, особливо його нормативної частини і закликав і роботодавців і присутніх 

колег долучитись пропозиціями щодо наповнення вибіркового циклу дисциплін. 

При цьому він доповів про налагоджену співпрацю з іншими профільними 

навчальними і науковими закладами по якісному наповненню як навчального 

плану так і самих дисциплін, які відповідають вимогам сьогодення. 

В процесі обговорення піднятих питань голова ради роботодавців 

агробіологічного факультету Демцюра Ю.В. запевнив, що члени ради детально 

ознайомляться з матеріалами, представленими гарантами, і на наступному 

засіданні запропонують свої пропозиції щодо вдосконалення навчальних планів 

представлених освітніх програм.  

Про організацію та результати профорієнтаційної роботи на 

агробіологічному факультеті у 2023 році доповів відповідальний за даний сектор 

доц. Цизь О.М. Він детально ознайомив зібрання з особливостями даного процесу 

на факультеті і його результати по стану набору абітурієнтів приймальною 

комісією. Він зазначив, що завдання, які були поставлені колективом факультету 

по набору на перші курси повністю виконані. При цьому критичний аналіз 

компанії засвідчив про невикористані резерви і це в відповідно стосується і ради 

роботодавців. Було запропоновано об’єднати зусилля по залученню 

перспективних випускників шкіл і коледжів до вступу на спеціальності 

агробіологічного факультету, оскільки в цьому зацікавлені і співробітники і 

виробничники. 

Підводячи підсумки роботи, декан агробіологічного факультету Тонха О.Л. 

зазначила, що не зважаючи на значні труднощі, факультет у відповідності до 

рішень ректорату, належним чином виконував свою роботу. Навчальний процес 

на більшості курсів повернувся до аудиторної форми. Увесь колектив напружено 

працює. Заняття ведуться відповідно розкладу з використанням всіх можливостей. 

У весняно-літній період було проведено всі види практик і ми щиро дякуємо всім 

керівникам аграрних підприємств і компаній, які підтримали наших студентів, 

особливо на виробничій практиці, забезпечивши їм належні умови і можливості в 

своїх господарствах, які стали базами для проходження даної підготовки.  

Ухвалили: Продовжити роботу по підготовці до акредитації освітніх 

програм «Агрономія» і «Садівництво, плодоовочівництво та виноградарство» в 

тісній співпраці з роботодавцями і на наступних засіданнях затвердити подані 

пропозиції. 

 

Голова Ради        Ю. Демцюра 

 



Секретар ради роботодавців        М. Іванюк 


